
El pant� de Vidreres

Imatge de Vidreres, municipi on el PP demana que s'hi

faci un pant�. Foto: M. LLADî.

El PP vol construir un pant� a Vidreres. S�, s�. Ho han llegit b�.

Creuen que fer un pant� �s la millor soluci� per generar ocupaci� al

poble. Tamb� ho han llegit b�.

Ernesto Torres, �nic regidor del PP al ple de Vidreres, va sorprendre

tothom anunciant en el ple municipal una moci� per crear una

comissi� d'estudi sobre la construcci� d'un pant�. Un defecte de

forma Ðno l'havia entrat a registre, sin� que pretenia que es

debat�s i vot�s a precs i preguntesÐ va impedir que es tract�s. Ara

b�, va poder explicar la seva intenci�. ÒUn pant� generaria 100 llocs

de treball directes i 500 d'indirectesÓ, va assegurar, sense

concretar en qu� es basava per donar aquestes dades. Segons ell,

i tamb� sense especif icar d'on treia la informaci�, va fer bandera

del baix cost que tindria aquesta infraestructura: Òcinc milions de

pessetesÓ, va dir. Com? ÒCinc milions d'euros, perd�Ó, va rectif icar.

No va voler revelar on es faria.

L'alcalde Jordi Camps (CiU) el va haver d'interrompre per recordar-li que per debatre la moci� s'havia de seguir

correctament el proc�s establer t. No va poder evitar que se li escap�s un somriure sota el nas. La resta del

p�blic assistent no va ser tan discret com l'alcalde i les rialles van ser for�a m�s sonores. Ara b�, l'exalcaldessa

Ruth Rosique, por taveu del PSC, es va aixecar a favor del regidor del PP. ÒA vegades d'idees m�nimes han sor tit

grans ideesÓ, va assegurar, per afegir-hi: ÒS'ha d'escoltar i mirar qu� hi diuen els t�cnics.Ó Malgrat la sorpresa,

seria m�s correcte emmarcar aquestes paraules en un atac a l'actitud de l'alcalde, que no pas a una defensa del

PSC al pant�. Per� mai se sap. El secretari va recollir la moci� i, si no hi ha sorpreses, es debatr� al proper ple

municipal ordinari.

L'aigua del possible futur pant� de Vidreres no va ser l'�nica que va tenir pres�ncia al ple. Tamb� es va parlar de

la d'abastiment a les urbanitzacions. L'oposici� s'ha unit i ha for�at la convocat�ria d'un ple extraordinari per

parlar d'aquesta q�esti�. Ara l'alcalde t� un m�xim de 15 dies per convocar-lo. En la par t f inal del ple, l'advocada

dels ve�ns de la Goba, una exjutgessa, va demanar la paraula. La pressi� a qu� va sotmetre l'alcalde va ser tal

que la seva intervenci� es va conver tir en un aut�ntic interrogatori. Camps no havia tingut temps de respondre

una pregunta i l'exmagistrada ja li estava repreguntant. ÒNo estem en un judiciÓ, li va dir l'alcalde en un to de

petici� de clem�ncia. Aquesta es va disculpar, per� va anunciar guerra; una guerra que pot tenir conseq��ncies.

En aquest context s'ha d'entendre la inst�ncia presentada per ERC-VsT, soci de govern de CiU, reclamant

solucions per l'afer de l'aigua. Abans de la batalla, tota protecci� �s poca.

Aquest no �s l'�nic front pantan�s que l'alcalde t� ober t. Segons una moci� del PSC aprovada per tota l'oposici�

i tamb� pels socis d'ERC-VsT, t� deu dies per justif icar la seva situaci� laboral. En principi �s una q�esti� menor,

perqu� en cap sup�sit no estaria cometent cap ilálegalitat. Nom�s ho ha de comunicar. Per� sense saber per

qu�, la situaci� s'allarga dos anys.ÒNosaltres som molt pesats, perqu� tu ets molt tossutÓ, va dir el socialista Llu�s

Ferrer.

Potser Ðel m�s probableÐ Vidreres no tindr� mai un pant�. Per� la vida pol�tica del poble �s ja un terreny m�s



que pantan�s.
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